





## Volkswagen Test Drive / Ride of Electric Vehicles Terms & Conditions



eGolf

- Participants can only test drive or test ride the electric vehicles. Each Participant can only take part in one activity.
- Each electric vehicle can accommodate one driver, two passengers and one technical staff only. Participant must follow instructions of the staff during the drive/ride. No overload is permitted.
- The Electric Vehicle is an automatic transmission private vehicle. Driver must be aged <u>18</u> or above and present his/her valid Hong Kong driving licence^ (Driving licence vehicle classification codes: 1) before the test drive.
- Test Driver must follow the driving route preset by the Organisers.
- Driving speed must not exceed 50 km/hr any time during the test drive.
- Passengers of test ride must be aged <u>16</u> or above and written consent of a parent/guardian is required.
- Not suitable for expectant mothers, and for anyone who suffers from heart disease.
- The Organisers reserve the right to refuse the participation of any Driver/Passenger if it has cause to believe that any such Driver/Passenger is
  - under the influence of drugs or alcohol, or
  - otherwise deemed to be unsuitable to take responsibility for the vehicle.
- Any injury caused to oneself or another through the Participant's (including Driver) negligence shall be the responsibility of the Participant, Organisers will not be held liable for any damage or injury.
- In case of bad weather, please note the following arrangements:
  - Amber rainstorm warning: To continue or be suspended subject to onsite weather condition;
  - Red or black rainstorm warning: To be immediately suspended;
  - Typhoon signal 1: To continue;
  - Typhoon signal 3 or above: To be immediately suspended.
- The Organisers do not hold liability in case the service vendors fail to provide electric vehicles for test drive or test ride.
- In case of any disputes, the Organisers reserve full discretion in the final decision.
- In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version should prevail.

<sup>^</sup> For holders of overseas driving licence, an international driving permit must be presented.







## 大眾汽車電動車試駕/試乘體驗 條款及細則



eGolf

- 参加者可選擇親自駕駛或乘坐電動車,每人只可選擇其中一項。因應活動當日現場狀況的需要,大會保留於現場更改登記人士之參與模式的權利。
- 每輛環保車只可運載1名駕駛人士、兩名乘客及1名工作人員,參加者必須聽從工作人員指示。不得超載。
- **該環保車為自動傳動系統之車輛**,駕駛人士必須年滿 **18 歲**並出示其有效之香港駕駛執照^(駕駛執照車輛類別代號為 1 號),經確認後方可試駕。
- 駕駛人士必須按照主辦機構指定之路線駕駛。
- 駕駛時速不得超過 50 公里。
- 試乘乘客必須年滿 16 歲並獲家長/監護人的書面同意方可參加體驗活動。
- 不適合孕婦及心臟病病患者參加。
- 嚴禁酒後或因服食藥物導致影響駕駛能力之人士駕駛及乘坐環保車。一經發現,主辦機構保留拒絕有關人士參加體驗活動之權利。
- 如在駕駛或乘坐環保車期間因參加者(包括駕駛者)之疏忽導致受傷,參加者應就活動負上自身安全責任,主辦機構並不會承擔任何責任。
- 如遇上惡劣天氣,請注意以下安排:
  - 黄色暴雨警告:活動繼續舉行或因應現場天氣暫停活動直至另行通告為止;
  - 紅色或黑色暴雨警告:活動即時終止;
  - 1號颱風戒備信號:活動繼續舉行;
  - 3號或以上颱風戒備信號:活動即時終止。
- 供應商若因特別事故未能提供環保車輛作試駕/試乘,主辦機構將不承擔該等責任。
- 如有任何糾紛,主辦機構保留最終決定權。
- 本條款及細則的中英文版如有任何差異,均以英文版本為準。
- ^ 海外駕駛執照持有人必須出示國際駕駛許可證。